
 
 

Skrivelse om nyckeltal i förskolan 

 

Under den nya majoriteten har den ekonomiska situationen i förskolan på många håll varit 

pressad. Många stadsdelar har haft svårt att värna barngruppernas storlek och fortsätta öka 

andelen utbildade förskollärare. 

 

Kvaliteten i förskolan är en fråga med stor betydelse för många nuvarande och blivande 

föräldrar i vår stadsdel. För barnens trygghet och igenkänning och för personalens möjligheter 

att kunna fullfölja förskolans pedagogiska uppdrag anser Liberalerna att det är betydelsefullt 

att barngrupperna hålls små och andelen utbildad personal är hög.  

 

För att kunna följa situationen inom förskolan och kunna ingripa om utvecklingen går åt fel 

håll är det avgörande att vi på ett pålitligt sätt kan mäta kvaliteten. Detta är också viktigt för 

föräldrarnas möjlighet till ett informerat val av förskola. 

 

Stadsdelsnämnderna ska därför redovisa indikatorer som mäter barngruppernas storlek och 

andelen förskollärare. I Bromma och Enskede-Årsta-Vantör har vi fått signaler om att dessa 

indikatorer har varit felaktiga, vilket påtagligt har förvrängt bilden av situationen och inte 

minst förändringarna över tid. Mätningarna har inte skett vid samma tid på året eller använt 

samma mätmetod. 

 

Med anledning av detta begär vi att förvaltningen svarar på följande frågor: 

 

1. Hur har barngruppernas storlek och andelen förskollärare förändrats från 2014 till 

jämförbar period 2015? 

 

2. Hur stor är variationen idag mellan förskolorna i antalet placerade barn i förhållande till 

riktlinjerna? 

 

3. Hur arbetar förvaltningen för att säkerställa korrektheten i den statistik om förskolorna 

som lämnas till stadsdelsnämnden, till stadsledningskontoret och Sweco? 
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